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Zápis č. 2 
 

z jednání Komise pro zdravotnictví a Nemocnici Na Františku 

 
Rady MČ Praha 1 

 
 
Datum jednání: 16.02.2023 (začátek 16:00 hod., konec 17:45 hod.)  
 
Přítomni: Antonín Berdych, Eva Fürstová, Naďa Řehák Müllerová, Dubravka 
Jaganjacová, Petr Hejma 
 
Omluveni: Jan Votoček, Valerie Clare Talacková 
 
Neomluveni: X 
 
Hosté: Michal Müller, David Erhart, Jana Příhodová, Martin Ježek 
 
Zapsal: Michal Kadlec   
 
  
 
 PROGRAM: 
 

1. Zahájení jednání, odsouhlasení programu, určení ověřovatele zápisu, 
schválení zápisu č. 1 

2. Návrh na jmenování odborníků a stálých hostů KOPZ a NNF 
3. Informace z oblasti zdravotnictví od pana radního Müllera 
4. Aktuální informace z NNF 
5. Různé 
6. Prohlídka vybraných úseků NNF 

 
 
 
1. Zahájení jednání, odsouhlasení programu, určení ověřovatele zápisu, 
schválení zápisu č. 1 
 
Pan předseda Berdych zahájil 2. jednání komise v 16:00 hod., přivítal její členy a 
přítomné hosty. Přítomno je 5 členů komise; komise je usnášeníschopná. Následně 
pan předseda komisi seznámil s navrženým programem. Pan radní Müller navrhl 
oproti zaslanému programu zařadit prohlídku vybraných úseků NNF až jako poslední 
bod. Program byl tedy schválen ve výše uvedeném znění. Ověřovatelem dnešního 
zápisu byla navržena a schválena N. Řehák Müllerová. K zápisu č. 1 nebyly 
vzneseny žádné připomínky a byl také všemi schválen.   
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2. Návrh na jmenování odborníků a stálých hostů KOPZ a NNF 
 
Do KOPZ a NNF zbývá dojmenovat dva odborné členy a stálé hosty komise. Na 
funkci odborných členů byli navrženi:  
 

 MUDr. Štefan Vítko, CSc. 
 MUDr. Jaroslav Štrof, CSc., MBA  
 Mgr. Filip Pospíšil, Ph.D. 

 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF doporučuje Radě MČ Praha 1, aby MUDr. 
Štefana Vítka, CSc. jmenovala členem KOPZ a NNF jako odborníka.   
 
Hlasování: 
Pro: 5     Proti: 0     Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 

 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF doporučuje Radě MČ Praha 1, aby MUDr. 
Jaroslava Štrofa, CSc., MBA, jmenovala členem KOPZ a NNF jako odborníka.   
 
Hlasování: 
Pro: 5     Proti: 0     Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 

 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF doporučuje Radě MČ Praha 1, aby Mgr. Filipa 
Pospíšila, Ph.D., jmenovala členem KOPZ a NNF jako odborníka.   
 
Hlasování: 
Pro: 0     Proti: 0     Zdržel se: 5 
NESCHVÁLENO 

 
 
Jako stálí hosté Komise pro zdravotnictví a NNF byli navrženi: 

 MUDr. Tomáš Šebek 
 RNDr. Jana Příhodová 
 MUDr. David Erhart 
 S. M. Radima Mgr. Jana Ivančicová 

 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF doporučuje Radě MČ Praha 1, aby MUDr. 
Tomáše Šebka, RNDr. Janu Příhodovou, MUDr. Davida Erharta a Mgr. Janu 
Ivančicovou jmenovala jako stálé hosty Komise pro zdravotnictví a NNF. 
 
Hlasování: 
Pro: 5     Proti: 0     Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 
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Následně bylo hlasováno o doporučení směrem k Radě MČ P1 jako celku: 
 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF doporučuje Radě MČ Praha 1, aby p. Štefana 
Vítka a Jaroslava Štrofa jmenovala za členy komise jako odborníky a Tomáše 
Šebka, Davida Erharta, Janu Příhodovou a Janu Ivančicovou jako stálé hosty 
Komise pro zdravotnictví a NNF. 
 
Hlasování: 
Pro: 5     Proti: 0     Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 

 
 
3. Informace z oblasti zdravotnictví od pana radního Müllera 
 
Pan radní informoval členy komise o oblastech, kterým by se měla komise 
v dohledné době věnovat: 
 

 situace v poliklinice Palackého ve vztahu k uvažované rekonstrukci 
(optimalizace využití prostor polikliniky), 

 navázání na rozpracovaný projekt s 1. lékařskou fakultou UK – zmapování 
potřeb praktických lékařů a ambulantních specialistů: doc. Seifert (přednosta 
Ústavu všeobecného lékařství) a prof. Vokurka (děkan 1. LF UK), 

 pokračování projektu na podporu praktických lékařů pro děti a dospělé, kteří 
vykonávají návštěvní službu u pacientů z Prahy 1 – „parkovací karty“, 

 zdravotní granty - v rozpočtu na letošní rok je na ně alokována částka 1 mil. 
Kč; pan radní navrhuje podpořit ambulantní lékaře, bude třeba stanovit 
podmínky a účel této grantové podpory (úkol pro KOPZ).  

 
K uvedeným tématům následovala krátká diskuze. K projektu na podporu lékařů, 
vykonávajících návštěvní službu, přijala komise následující usnesení:   
 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF podporuje záměr udělovat parkovací 
oprávnění lékařům, kteří vykonávají návštěvní službu, a to jak praktickým 
lékařům pro dospělé, tak také dětským lékařům.  
 
Hlasování: 
Pro: 5     Proti: 0     Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 

 
 
Na příští jednání pan předseda připraví návrh dotačního programu v oblasti 
zdravotnictví. Následně se komise věnovala poliklinice Palackého, která se potýká 
s řadou aktuálních i systémových problémů. MČ prakticky nemá žádný nástroj, jak 
ovlivnit její chod. V tuto chvíli je to jen jeden z mnoha nebytových prostor, které 
Praha 1 pronajímá. Chybí zde také přirozený tok pacientů mezi poliklinikou a NNF. 
Komise diskutovala také o možnosti přeměny polikliniky na příspěvkovou organizaci.  
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Členové KOPZ a NNF požadují předložení nákladů a výnosů budovy Palackého 5 
(rozbor hospodaření 2 – 3 roky zpět) a její investiční dluh, tj. na kolik vyjdou investice 
do budovy. Dále komise požaduje kategorizaci jednotlivých ordinací, aby bylo možné 
posoudit míru jejich prospěšnosti pro občany Prahy 1. 
 
Diskuzi uzavřel pan radní Müller s informací, že budova Palackého 5 byla původně 
historicky škola a přestavbou na polikliniku zde zůstalo spoustu prázdných a 
nevyužitelných nebytových prostor, což výrazně navyšuje provozní náklady.  
   
 
4. Aktuální informace z NNF 
 
Pan ředitel informoval o následujícím: 
 

 NNF začne v dohledné době s gynekologickou operativou. 
 V březnu proběhne na MZČR výběrové řízení na vícedenní lůžkovou 

gynekologii. 
 Pokračuje dovybavování vlastní laboratoře, NNF čeká na certifikaci, v červnu 

by měla již nemocniční laboratoř fungovat samostatně. 
 Geneze laboratoře: NNF měla svoji laboratoř do roku 2011. Laboratoř poté 

přešla pod CityLab i se všemi smlouvami a prostory. CityLab platil NNF 
pronájem a NNF hradila laboratoři vyžádanou péči. Smlouva byla vypovězena 
v roce 2021. V témže roce dostala NNF souhlas od VZP, že by mohla 
uvažovat o zřízení vlastní laboratoře (bez genetiky). V tuto chvíli čeká 
laboratoř NNF na certifikaci a funguje zde tzv. záložní laboratoř (vysoutěžená). 

 Přínos otevření gynekologie pro NNF. 
 
 
5. Různé 
 
V rámci bodu různé vznesla N. Řehák Müllerová dotaz na možnost obnovení 
neurologie. Pan ředitel sdělil, že je to v tuto chvíli vyloučeno, neboť nejsou lékaři a 
nebylo by možné ji personálně obsadit.  
 
 
6. Prohlídka vybraných úseků NNF 
 
V rámci prohlídky si členové komise prohlédli: 

 nově vzniklé ambulance v přízemí nemocnice (např. ordinaci ORL),  
 prostory, kde bude vybudován urgentní příjem, 
 vnitroblok nemocnice, kde by mohl být v budoucnu vybudován nový pavilon 

nemocnice. 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 17:45 hod. 
 
 
Zápis sepsán dne: 28.02.2023 
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Předáno k ověření dne: 28.02.2023 
 
 
Zapsal: Michal Kadlec 
 
 
 
Ověřeno dne: 22.03.2023 
 
 
 

ověřovatel zápisu:         předseda komise: 
   
 
 
  
…………………………………..      ………………………………….. 
  Mgr. Naďa Řehák Müllerová      Bc. Antonín Berdych 


